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Številka: 900-197/2014-3 
V Ljubljani, dne 16.10.2014 
           
             
 
 

 
ZAPISNIK 

 
21. redne seje Sveta ČS Rudnik, Mestne občine Ljubljana, ki je bila v TOREK, 9.9.2014 ob 17. uri, 
na sedežu ČS Rudnik, Pot k ribniku 20 v Ljubljani. 
 
21. redno sejo Sveta Četrtne skupnosti Rudnik je na podlagi 58. člena Statuta Mestne občine 
Ljubljana, sklicala in vodila predsednica sveta, Katarina Juvanc Šinkovec. 
 
Predsedujoča je pozdravila prisotne in ugotovila, da je od 15-ih članov sveta na seji navzočih 8 članov, 
kar pomeni, da je bil svet sklepčen in je lahko pričel z delom. 
 
NAVZOČI ČLANI SVETA: Ljubo Baša, Vera Debeljak, Katarina Juvanc Šinkovec, Hermina Kastelic, 
Robert Okorn, Metodij Rigler, mag. Andreja Troppan, Marjan – Jernej Virant, Andreja Vrtačnik - 
Kremžar 
 
ODSOTNI  ČLANI SVETA: Dr. Drago Karol Golli, Jerneja Končan Babič, Vojko Perhavec, Maja Rus, 
Gregor Verbinc, Gašper Župan.  
 
OSTALI  NAVZOČI: Helena Židanek - svetovalka II, SLS, MU, MOL, Metka Guček – koordinator VI, 
SLS, MU, MOL.  
 
 
Predsedujoča je predlagala dnevni red, kot so ga člani sveta prejeli s sklicem seje. Ker dodatnih 
predlogov ni bilo, je dala na glasovanje PREDLOG DNEVNEGA REDA: 
 

01. Potrditev zapisnika 20. redne seje, 9. izredne seje in 3. korespondenčne seje Sveta ČS 
Rudnik 

02. Poročilo o aktivnostih 
03. Imenovanje nadomestnega člana v Volilno komisijo ČS Rudnik 
04. Organizacija prireditve Dan ČS Rudnik 
05. Vprašanja, pobude in predlogi članov Sveta ČS Rudnik 

 
 
Navzočih je bilo 8 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 8 članov sveta.  
ZA: 8  PROTI: / 
Dnevni red je bil sprejet. 
 
Po glasovanju se je seji pridružila Andreja Vrtačnik Kremžar. 
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AD 1 
Potrditev zapisnika 20. redne, 9. izredne in 3.  korespondenčne seje Sveta ČS Rudnik 

 
 
A.) Potrditev zapisnika 20. redne seje 
Člani sveta so predlog zapisnika prejeli s sklicem seje. Predsedujoča je dala zapisnik v razpravo. 
 
Ker pripomb na zapisnik ni bilo, je dala predsedujoča na glasovanje   
PREDLOG SKLEPA ŠT. 1/21:  
Zapisnik 20. redne seje Sveta ČS Rudnik se sprejme. 
 
Navzočih je bilo 9 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 9 članov sveta.  
ZA: 9 članov     PROTI:/ 
Sklep št. 1/21 je bil sprejet. 
 
B.) Potrditev zapisnika 9. izredne seje 
Člani sveta so predlog zapisnika prejeli s sklicem seje. Predsedujoča je dala zapisnik v razpravo. 
 
Vezano na sklep 1/9i je člane sveta zanimalo, ali je prišlo do realizacije sklepa. Predsedujoča je 
pojasnila, da od takrat ČS še ni prejela novih informacij glede kanalizacije skozi Črno vas in da ima 
težave tudi pri vzpostavljanju stika z vodjo Oddelka za gospodarske dejavnosti in promet MU MOL. 
Prisotni člani sveta so bili enotnega mnenja, da je potrebno na župana nasloviti urgenco ter pridobiti 
vse potrebne informacije in z njimi seznaniti krajane. 
 
Ker pripomb na zapisnik ni bilo, je dala predsedujoča na glasovanje   
PREDLOG SKLEPA ŠT. 2/21:  
Zapisnik 9. izredne seje Sveta ČS Rudnik se sprejme. 
 
Navzočih je bilo 9 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 9 članov sveta.  
ZA: 9 članov     PROTI:/ 
Sklep št. 2/21 je bil sprejet. 
 
C.) Potrditev zapisnika 3. korespondenčne seje 
Člani sveta so predlog zapisnika prejeli s sklicem seje. Predsedujoča je dala zapisnik v razpravo. 
 
Ker pripomb na zapisnik ni bilo, je dala predsedujoča na glasovanje   
PREDLOG SKLEPA ŠT. 3/21:  
Zapisnik 3. korespondenčne seje Sveta ČS Rudnik se sprejme. 
 
Navzočih je bilo 9 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 9 članov sveta.  
ZA: 9 članov     PROTI:/ 
Sklep št. 3/21 je bil sprejet. 
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AD 2 
Poročilo aktivnostih 

 
Predsedujoča je prisotne seznanila z naslednjimi aktivnostmi: 
 

 Dela na Ižanski cesti so zaključena, otvoritev je bila v nedeljo 1.8.2014. Sicer ni še vse dokončano, 
manjkajo nekateri prehodi za pešce v križišču, krajane motijo tudi avtobusna postajališča s 
tablami, saj ni nadstrešnic.  

 Otvoritev ceste Ob dolenjski železnici bo na Dnevu ČS Rudnik 

 Druga številka Rudniške Četrtinke je na dan seje oddana v tisk, da bodo krajani še pravočasno 
prejeli vabilo na prireditev. 

 Taborniki imajo 40-letnico, ki jo obeležujejo s prireditvijo ob dvorani Krim. Dne 13.9.2014 med 10. 
in 16. uro so taborniške igre, itn., zvečer ob 19.30 je večerna prireditev s kulturnim programom v 
jedilnici šole. V kolikor bi kdo od članov želel iti, naj sporoči strokovnima sodelavkama, saj je 
potrebno poslati prijave na mail. 

 Mestna občina Ljubljana je v delovno skupino za reševanje poplavne problematike Ljubljanskega 
barja na nivoju države predlagala g. Andreja Vidmarja in g. Miha Zorna. Po razpravi je 
predsedujoča dala na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 4/21: 
Svet ČS Rudnik se je seznanil z informacijo o sodelovanju Mestne občine Ljubljana oz. 
dveh njenih predstavnikov v delovnih skupini za reševanje poplavne problematike na nivoju 
države. Ob tem želi, da ga delovna skupina o svojih dejavnostih ažurno obvešča.  
 

Navzočih je bilo 9 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 9 članov sveta. 
ZA: 9 članov PROTI:/ 
Sklep št. 4/21 je bil sprejet. 
 

 Na Gornjem Rudniku se nadaljujejo v zvezi z odkupi ceste. 28.8.2014 je bil sklican sestanek na 
terenu. Marjan Virant je ob tem dodal, da se v letošnjem letu dela še ne bodo pričela.  
 

 
 
 

AD 3 
Imenovanje nadomestnega člana v Volilno komisijo ČS Rudnik 

 
Predsedujoča je prisotne seznanila, da Albin Marolt kandidira za člana Četrtne skupnosti Rudnik, zato 
ne more opravljati dela člana Volilne komisije ČS Rudnik, v katero je bil pred kratkim imenovan. 
V razpravi se je oblikovalo mnenje, da se namesto njega predlaga Hermina Kastelic, ki ne bo 
kandidirala na lokalnih volitvah. Hermina Kastelic je s tem soglašala.  
 
Predsedujoča je dala na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 5/21: 
 
Svet ČS Rudnik z mesta člana Volilne komisije ČS Rudnik razrešuje Albina Marolta ter namesto 
njega za namestnico predsednice imenuje Hermino Kastelic, letnik 1935, Spodnji Rudnik c. I/8, 
Ljubljana. 

 
Navzočih je bilo 9 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 8 članov sveta. 
ZA: 8 članov PROTI:/  
Sklep št. 5/21 je bil sprejet. 
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AD 4 

Organizacija prireditve Dan ČS Rudnik 
 

Predsedujoča je prisotne seznanila s potekom organizacije prireditve, ki bo v četrtek 18.9.2014. V 
zvezi s sodelovanjem društev je potrebno še opredeliti finančna sredstva na posamezen nastop oz. 
predstavitev. To je potrebno na sami prireditvi tudi pregledati in po prireditvi urediti morebitna 
odstopanja od prijavljenega programa. 
 
V razpravi se je oblikovalo mnenje, da naj to nalogo prevzame Komisija za finance, zato je dala 
predsedujoča na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 6/21: 
Svet ČS Rudnik pooblašča člane Komisije za finance, da pregledajo program sodelujočih 
društev in drugih organizacij ter ga finančno ovrednotijo ter po zaključeni prireditvi preučijo ali 
so ga vsi sodelujoči izvedli, tako kot je bilo planirano. Morebitna odstopanja se finančno 
korigirajo, izplačila pa potrdijo.  

 
Navzočih je bilo 9 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 9 članov sveta. 
ZA: 9 članov PROTI:/  
Sklep št. 6/21 je bil sprejet. 

 
 

AD 5 
Vprašanja, pobude in predlogi članov Sveta ČS Rudnik 

 
 
Člani sveta so se dogovorili, da bo prihodnja seja potekala na Dnevu ČS Rudnik, dne 18.9.2014.  
 
Vera Debeljak je postavila vprašanje glede postaje Bicikelj v četrtni skupnosti. Predsedujoča je 
pojasnila, da je bil predlog že podan, vendar je realizacija vezana na kolesarsko infrastrukturo ter 
širjenje plakatnih mest. 
 
Predsedujoča je ugotovila, da člani sveta niso poslali drugih pobud, predlogov ali vprašanj, zato je 
sejo zaključila ob 18.00. 
 
 
 
Zapisali: 
Helena Židanek 
Metka Guček  

        Predsednica Sveta ČS Rudnik  
                  Mestne občine Ljubljana 
        Katarina Juvanc Šinkovec 


